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Stämmoprotokoll – Sundby‐ Kuggebro Samfällighetsförening 2020 

Datum: torsdagen 5 mars 2020, kl. 19:00 – Plats: Sävja kyrka, Linnérummet 

Närvarande 
1. Tommy Eklund (K1) 

2. Sofie Lagerstedt (K5A) 

3. Safete Beqiri och Shpend Salihi (K5B) 

4. Daniel Appelgren (K8) 

5. Lena Nilsson Wiil (K10) 

6. Klas Lööv och Kaise Lööv (K11) 

7. Birgitta Medeen (K12) 

8. Stefan Jansson (K15) 

9. Annica Hedemann (K16) 

10. Ali Maanikhah (K18) 

11. Kristina Jäderwill och Sven Person (K21) 
12. Magnus Rova (K22) 

13. Bengt Näslund (K23) och Christina 
Näslund Rosén (K23). 

14. Tord Lundh (K7) ansluter till mötet under 

punkt 11, kl.19.40. 

Innan mötets öppnade delades följande handlingar ut, Kallelse till Årsmöte, Verksamhetsberättelse för 

2019, Årsredovisning för räkenskapsåret 20190101–20191231 och Budget 2020/2021, 15 månader. Under 

lästiden för handlingarna serverades kaffe med tillbehör. 

1. Mötets öppnande 

Ordförande Bengt Näslund hälsade välkommen, och då särskilt till föreningens nya medlemmar och 

förklarade därefter mötet öppnat.  

(Nya medlemmar 2019: K1, Lena och Tommy Eklund, K14, Natasha Messo och Henrik Rosendal, K18, Maria 

Söderlind och Ali Maanikhah.) 

2. Fråga om årsmötet behörigen utlysts 

Närvarande fastslog att årsmötet behörigen utlysts. 

3. Godkännande av dagordning för mötet 

Dagordningen godkändes. 

4. Val av ordförande och sekreterare för mötet 

Till ordförande för mötet valdes Bengt Näslund och till sekreterare Lena Nilsson Wiil. 

5. Val av två justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt verkställa 
förekommande röstsammanräkning 

Till justeringsmän att jämte ordförande justera dagens protokoll samt att verkställa förekommande 
röstsammanräkning valdes Stefan Jansson och Daniel Appelgren. 

6. Anmälan av övriga frågor 

Vid anmälan av övriga frågor tas följande punkter upp, vilka tas upp under punkt 16, Övriga frågor. 

a) Lantmäteriet (K1) 

b) Ordningsfråga (K1) 

c) Uppsala vatten (K1) 

d) Dagvattenbrunnar i gatan (K21) 

e) Trafikljus‐rondell (K5B) 

f) Stängsel SJ (K8) 

g) Trafik hastighetsbegränsning i Kuggebro (K21) 

7. Styrelsens och revisorernas berättelse 

Kassör Annica Hedemann föredrog verksamhetsberättelse och årsredovisning. Revisor Kristina Jäderwill 
presenterade revisorernas berättelse i vilken revisorerna föreslår ansvarsfrihet för styrelsen samt att 
resultatet fastställs och balanseras i ny räkning. 

8. Fråga om ansvarsfrihet för styrelsen 

Årsmötet beviljade styrelsen ansvarsfrihet för det gångna räkenskapsåret. 

9. Framställning från styrelsen eller motioner från medlemmarna 

Inga motioner har inkommit från medlemmarna. 
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Framställan från styrelsen 

a) Hantering av trädgårdsavfall 
Vid styrelsemöte 200113 beslutade styrelsen att dumpningen av trädgårdsavfall, i sänkan vid ån, från 

hushållen inom föreningen inte kan fortsätta. Styrelsen föreslår mötet två förslag. 

1. Att hyra container vid särskilda tillfällen som medlemmarna kan slänga sitt trädgårdsavfall i. 

2. Att inga enskilda hushåll får göra sig av med, dumpa, trädgårdsavfall inom Samfällighetens 

område och att eldning berör endast Samfällighetens trädgårdsavfall och att eldning sker i sänkan 

vid ån i samband med Fixar‐städ‐dagar vår och höst. 

Efter omröstning, handuppräckning, gällande de två förslagen, fattar mötet beslut enligt förslag 2 (1 

röst för förslag 1 och 14 röster för förslag 2). 

10. Ersättning till styrelsen och revisorerna  

Årsmötet beslutade i enlighet med tidigare årsmöten att ingen ersättning ska utgå till styrelsen eller till 
revisorerna. 

11. Styrelsens förslag till utgifts‐ och inkomststat 

Kassör Annica Hedemann presenterade styrelsens förslag till utgifts‐ och inkomststat. Mötet godkände 

förslaget med beslut angående nedanstående två punkter. 

a) Skötsel av granhäck 
Förslag om klippning av granhäcken mer sällan än varje år föreslås. Mötet har då två förslag att ta 

ställning till: 

1. klippning varje år 

2. klippning vart annat år 

Mötet fattar beslut enligt förslag 1, klippning varje år, med 8 röster mot 6. 

b) Förrådsbod 

Ordförande Bengt N presenterade bakgrunden till boden tillsammans med sekreterare Lena NW. 

Föreningens material, partytält, röjsåg m.m. förvaras nu hos Kassör Annica H. Nuvarande förrådsbod 

införskaffades till den åkgräsklippare som föreningen ägde då skötsel av gemensamhetsytor, 

gräsklippning, utfördes av Samfällighetens medlemmar. Bengt N tog särskilt ansvar för gräsklippare 

och klippning under den perioden. 

Mötet är kommer fram till att föreningen har behov av en förrådsbod, två förslag presenteras: 

1. att renovera befintlig bod, 0 röster 

2. att införskaffa en ny förrådsbod, förslaget bifalles av samtliga. 

Mötet ger styrelsen och arbetsgruppen ”Förrådsbod” uppdraget att fortsätta arbetet med en ny 

förrådsbod. Bengt N är sammankallande för arbetsgruppen som bildades vid tidigare fixardag. 

Tord L (K7) berättar om tidigare kontakt med gymnasieskola i Uppsala, yrkesutbildning, som på 

uppdrag kan utföra t.ex. en förrådsbod med förutsättning att beställare tillhandahåller material. Tord 

ombeds förmedla kontaktuppgifter till ordförande och kassör. 

12. Fastställande av medlemsavgifter 

Mötet beslutade att årsavgiften till föreningen ska vara oförändrad, 3 000kr/år. Medlemsavgift ska ha 
inkommit senast 200415, faktura delas ut av kassören. Rabatt på medlemsavgiften för L Dannfors, 
Danmarks‐Åby, enligt styrelsens förslag. 

13. Val av styrelse 

Valberedningens förslag till styrelse: 

Ordförande  Bengt Näslund  kvarstår och omfattas inte av beslutet 

Sekreterare  Lena Nilsson Wiil  kvarstår och omfattas inte av beslutet 

Kassör  Annica Hedemann  omval (2år) 

Suppleant  Magnus Rova  omval (1år) 

Suppleant  Annika Moëll  nyval (1år) 

Suppleant  Sofie Lagerstedt  omval (1år) 

Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 
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14. Val av revisorer 

Valberedningens förslag till revisorer: 

Revisorer, ordinarie  Kristina Jäderwill  omval (1år) 

  Klas Lööv  omval (1år) 

Revisorssuppleant   Mats Medeen  nyval (1år) 

Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

15. Val av valberedning 

Valberedningens förslag till valberedning: 

Valberedning  Tommy Eklund  nyval (1år) 

  Mattias Krüger  nyval (1år) 

Mötet beslutade i enlighet med valberedningens förslag. 

16. Övriga frågor 

a) Information angående personuppgiftshantering 

Sofie L (suppleant i styrelsen) informerar kring samtycke gällande personuppgifter som 
Samfällighetsföreningen handhar. Information och uppmaning till ställningstagande förmedlat till 
medlemmarna i brevlåda under 2019. Viss information, kontaktuppgift till medlem, måste finnas 
tillgängligt för styrelsen. Kassör Annica H handhar inkomna uppgifter och medlem som ej lämnat 
besked kommer att tillfrågas igen. Ett samtycke kan återkallas med omedelbar verkan. 

b) Datum för fixardagar vår och höst 2020 

Styrelsens förslag till Fixar‐städ‐dagar antas. 

Vår ‐ lördagen 18 april 

Höst – lördagen 19 september 

Kallelse skickas ut. 

c) Lantmäteriet (K1) Tommy Eklund, fråga kring uppgift om centralantenn 

Styrelsen ger besked, från årsmöte 2018; ”Den ”gemensamma TV‐anläggningen” som vid områdets 
tillkomst 1988 var en separat förening där de 18 nya fastigheterna kunde ingå, är avvecklad sedan 
tidigare. Dock finns anläggningen fortfarande kvar i samfällighetens förvaltning. Styrelsen fortsätter 
sitt arbete med målet att en så enkel och kostnadseffektiv lösning som möjligt kommer till stånd hos 
Lantmäteriet med en så kallad enkel förrättning.” 

d) Ordningsfråga (K1) 

Tommy Eklund, förslag att förenings årsredovisning skickas till medlemmar en vecka före kommande 

årsmöten.  

Styrelsen ger besked – årsredovisning kommer fortsättningsvis att presenteras för medlemmarna en 

vecka innan årsmöte. 

e) Uppsala vatten (K1), information 

Tommy Eklund har i Riksarkivet funnit ett avtal där Uppsala kommun beskrivs ha fullt ansvar över 

åskådlig tid, ”skötsel i all framtid” för det dagvattendike som passerar fastigheter i Kuggebro mot 

Sävja‐ån. Erodering av marken vid diket påverkar närliggande fastigheter negativt. Tommy Eklund har 

fortsatt kontakt med Uppsala kommun. Kassör Annica H efterfrågar kopia från TE av nämnda avtal för 

styrelsens dokumentation. 

f) Dagvattenbrunnar i gatan (K21) 

Sven Person beskriver hur brunnarna ”krupit upp” så att dagvatten ej rinner ner och har frågan om 

det är en konsekvens efter tidigare markarbete med rörläggning utfört av Uppsala kommun. Kassör 

Annica H var närvarade vid slutbesiktningen och fick besked att de ”rörliga” dagvattenbrunnarna är 

en konsekvens av den leriga marken.  

Ordförande Bengt N har haft kontakt med NCC och styrelsen arbetar vidare med frågan. 

g) Trafikljus‐rondell (K5B) 

Safete Beqiri lyfter det aktuella trafikproblemet, ut‐ och infarten från Kuggebro, och behovet av ny 

skrivelse till Vägverket gällande frågeställning reglerad korsning i samband med planerad utbyggnad 
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av närliggande områden, Vilan, Nåntuna, Bergsbrunna och Sävja, de sydöstra stadsdelarna och en 

förväntad ökad trafikmängd.  

Styrelsen och enskilda medlemmar har över tid tillskrivit Vägverket och kommunen i frågan. 

Förändring har skett gällande väg 255 och hastighetsbegränsning är genomförd från 90 km/h till 

60km/h vid ut‐ och infart Kuggebro.  

Styrelsen uppmanar boende i Kuggebro att åter skriva till Uppsala kommun och Vägverket i 

trafiksäkerhetsfrågan, ett ökat behov av Trafikljus/rondell vid ut‐ och infarten till Kuggebro. 

(Uppsala kommun har bjudit in medborgarna, se uppsala.se/sydostra, att lämna sitt yttrande mellan 2 

mars ‐30 april.) 

Styrelsen ser inte att ansvaret för skrivelse åligger styrelsen då korsningen in‐ och utfart till Kuggebro 

och väg 255 ligger utanför samfällighetens mark.  

h) Stängsel SJ (K8), information 

Daniel Appelgren har haft kommunikation med Uppsala kommun och Trafikverket gällande avsaknad 

av stängsel vid järnväg utmed spåret som gränsar till åker i närområdet till Kuggebro. Att stängsel 

saknas är en risk utifrån barnsäkerhet. Barn kan med lätthet passera marken mellan Kuggebro och 

järnväg och komma upp på spåren. Enligt DA rör det sig om en sträcka på 80 meter. 

i) Trafik – hastighetsbegränsning i Kuggebro (K21) 

Sven Person uppmärksammar mötet på att vid infarten till Kuggebro är påbjuden hastighet 50 km/h, 

enligt skylt på samma stolpe som skylten för återvändsgata sitter på.  

Beslut att vid vårens fixar‐ och städdag kommer mötet att ha som mål att hastigheten ska vara sänkt 

till 20 km/h. Innan Fixar‐och städdag 18 april kan enskild medlem anmäla påbjuden hastighet till 

Uppsala kommun och/eller vägverket med hemställan om ändring till 20km/h.  

17. Meddelande av plats där stämmoprotokollet hålls tillgängligt 

Årsmötet beslutade att stämmoprotokollet kommer att finnas tillgängligt på http://www.kuggebro.eu och 

delas i brevlåda till den som inte använder internet. 

18. Mötet avslutas 

Ordförande tackade medlemmarna, tackade suppleanterna för fika och avslutade mötet. 

 

 

Vid protokollet       Justeras, ordförande 

 

 

 

 

Lena Nilsson Wiil      Bengt Näslund 

 

 

 

Justeras        Justeras 

 

 

 

Stefan Jansson       Daniel Appelgren 


